

# Dagordning

## Styrelsemöte 5

### Medicinska Föreningen Lund-Malmö

22 oktober, 17:00

BMC, Falck-Hillarp



---

#### Formalia

1. OFMÖ
2. Mötets behöriga utlysande
3. Fastställande av dagordningen
4. Adjungeringar
5. Val av justeringsperson
6. Föregående mötesprotokoll

#### Rapporter

7. Incheckning
8. Styrelserapporter (muntligen, högst 5 minuter var)
9. Ekonomisk rapport

#### Beslut

10. Äskan för MFs 125-årskalas Bilaga 1
11. Byte och tillägg av STYM-datum Bilaga 2

#### Diskussion

12. Magnus Blix Bilaga 3
13. Förmanna-medaljer Bilaga 4
14. Utvärdering av våra tillfälliga utskott Bilaga 5
15. Framtidsmässan Bilaga 6
16. Ändring av stadgeinstruktionerna för MPH-UR? Bilaga 7
17. Styrelsearbete under tentaperioden Bilaga 8

#### Till slut

18. Övrigt
19. OFMA
20. Utcheckning

### **Bilaga 1. Äskan för MFs 125-årskalas**

*Föredragande: Ordförande Ebba*

På MFs 125-årsdag ska det firas med tårtkalas på Locus i Lund. För att kunna bjuda på tårta, bubbel och tilltugg vill vi äska om 3000kr från styrelsedispositionen. Se bilaga 1.

Styrelsen föreslås besluta  
*att godkänna äskan om 3000kr till MFs 125-årskalas.*

### **Bilaga 2. Byte och tillägg av STYM-datum**

*Föredragande: Ordförande Ebba*

Vi diskuterade på föregående styrelsemöte att vi behöver byta STYM-datum för resten av terminen så att de matchar bättre med FUM. FUM är informerade och är okej med att handlingarna till FUM kan bli lite sena på grund av våra ändringar. Förslag på STYM-datum för resten av terminen:

STYM6: 5/11, kl 17.00

STYM7: 19/11, kl 17.00

STYM8: 1/12, kl 17.00

STYM9: 17/12, kl 17.00

Styrelsen föreslås besluta  
*att godkänna ovanstående förslag på STYM-datum.*

## **Diskussion**

### **Bilaga 3. Magnus Blix**

*Föredragande: Utbildningsansvarig Kristina*

Förhoppningsvis har kommittén hunnit ta ett beslut och vi kan göra vårt under mötet.

### **Bilaga 4. Förmanna-medaljer**

*Föredragande: Utbildningsansvarig Kristina*

Dags att skaffa nya? Den gamla designen är kanske inte den mest uppskattade, varför vi kanske vill börja ta tag i detta projekt? Vår IT-förman har uttryckt intresse för att hjälpa till

### **Bilaga 5. Utvärdering av våra tillfälliga utskott**

*Föredragande: Ordförande Ebba*

Vi har två utskott som fortfarande är tillfälliga. Jag tänker att det kan vara bra att göra en utvärdering av dem och sedan besluta huruvida de kan göras till fasta utskott eller om de ska tas bort. Vad säger ni? När ska vi göra utvärderingen? Har vi tid?

### **Bilaga 6. Framtidsmässan**

*Föredragande: Ordförande Ebba*

Efter att jag och Axelina hade vårt utvärderingssamtal har jag fått ett förslag på ett nytt kontrakt. Tänker att vi går igenom det och ser vad vi tycker eller om vi står fast vid att vi inte vill fortsätta samarbetet. Se bilaga 6.

## **Bilaga 7. Ändring av stadgeinstruktionerna för MPH-UR?**

*Föredragande: Utbildningsansvarig Kristina*

På grund av nyligen uppdagade missförstånd gällande hur olika poster tillsätts och av vem, samt hur mandatperioderna ser ut, hade jag velat inleda ett arbete för att se över detta mer noggrant. Då MPH-programmet skiljer sig i längd och upplägg från övriga program under MF, kanske en del saker behöver anpassas, förslagsvis att ordförande för MPH-UR väljs på kalenderår istället för verksamhetsår som för övriga UR (och alla i nuläget). Allmän diskussion kring olika förslag, hur vi kan förbättra förutsättningarna för våra utbildningsbevakare och hur vi kan förebygga missförstånd i framtiden.

## **Bilaga 8. Styrelsearbete under tentaperioden**

*Föredragande: Utbildningsansvarig Kristina*

För halva styrelsen närmar sig nu en intensiv tentaperiod. Då vi ju alltid prioriterar enligt "Hälsa > Skola > MF", kan det vara bra att ha en allmän principdiskussion kring hur vill göra under de kommande två veckorna, samt generellt under inläsningsperioder. Detta så att alla känner sig införstådda med hur styrelsens arbete ser ut under denna tid, samt att alla är medvetna om vad som kommer göras eller inte kommer hinnas med.